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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Нов начин за пътуване от Истанбул до Бургас. От 11 октомври 2024 г. турската корабна компания IDO пуска
фериботна връзка с модерни катамарани между Истанбул и Бургас. Разписанието е следното: Истанбул-Бургас 11
октомври, 15:00 13 октомври, 17:00 Бургас-Истанбул 12 октомври, 12:00 14 октомври, 8:00 Цените започват от 29
евро. Партньор на турската компания IDO у нас е българската "Сий линк шипинг" О... 

Малките общини дадоха пример на големите с благоустройство и успешна демографска политика
Високотехнологичното луксозно строителство, екоиновациите, благоустройството и реновацията на архитектурното
наследство бяха отличени от XIV-то издание на LUXURY Property AWARDS 2024 снощи в 5-звездния Hyatt Regency
Sofia.В истински форум на строителството от високия клас се превърна церемонията, която предст... 

Либия търси български компании, които да се включат в възстановяването на Дерна – град в източната част на
страната, тежко засегнат от катастрофалното наводнение през 2023 г. Това стана ясно по време на бизнес среща,
организирана от Хасковската търговско-промишлена палата (ХТПП), с участието на либийския заместник-
министър на външните работи д-р Насер Абдалкарим. "Скоро ще имаме готовност да предл... 

Либия търси наши фирми за възстановяване на опустошения от наводнение миналата година град Дерна в
източната част на страната. Това бе една от темите на бизнес среща в Хасковската търговско-промишлена палата
(ХТПП) с участието на ръководството и фирми от организацията със заместник-министъра на либийския външен
министър д-р Насер Абдалкарим.Скоро ще имаме готовност да предлагаме конкретни проекти ... 

Заглавие: От днес: Пътуваме с ферибот от Бургас до Истанбул
Дата: 11.10.2024 07:21
Медия: vNews

Заглавие: Връчиха 18 златни статуетки на лидерите в строителството и архитектурата
Дата: 10.10.2024 17:33
Медия: My PR

Заглавие: Либия търси български фирми за възстановяване на наводнения град Дерна
Дата: 10.10.2024 16:48
Медия: Искра.бг

Заглавие: Либия търси наши фирми за възстановяване на опустошения от наводнение град Дерна
Дата: 10.10.2024 16:14
Медия: Утро Русе

Заглавие: От 11 октомври! Пътуваме по нов начин до Турция
Дата: 10.10.2024 21:09
Медия: Агенция Стандарт

https://vnews.bg/news/221511
https://www.mypr.bg/news/business/Vrachiha-18-zlatni-statuetki-na-liderite-v-stroitelstvoto-i-arhitekturata-43183/
https://www.iskra.bg/libiya-tarsi-balgarski-firmi-za-vazstanovyavane-na-navodneniya-grad-derna/
https://utroruse.com/article/1039850/
https://www.standartnews.com/balgariya-obshtestvo/ot-11-oktomvri-patuvame-po-nov-nachin-do-turciya-575935.html


До края на годината ще бъдат осъществени 6 пътуванияНов начин за пътуване от Истанбул до Бургас. От 11
октомври 2024 г. турската корабна компания IDO пуска фериботна връзка с модерни катамарани между Истанбул
и Бургас. Разписанието е следното: Истанбул-Бургас 11 октомври, 15:00 13 октомври, 17:00 Бургас-Истанбул 12
октомври, 12:00 14 октомври, 8:00 Цените започват от 29 евро. Партньор на турската... 

Либия търси наши фирми за възстановяване на опустошения от наводнение миналата година град Дерна в
източната част на страната. Това бе една от темите на бизнес среща в Хасковската търговско-промишлена палата
(ХТПП) с участието на ръководството и фирми от организацията със заместник-министъра на либийския външен
министър д-р Насер Абдалкарим. Скоро ще имаме готовност да предлагаме конкретни проекти... 

Българските фирми и тези от региона на Хасково ще имат широк хоризонт да развиват бизнес в Либия. Това
съобщи на работна среща в Хасковската търговско-промишлена палата (ХТПП) заместник-министърът на
външните работи на африканската държава д-р Насер Абдалкарим. По покана на председателя на ХТПП Янчо
Янев днес се проведе бизнес-форум, на който местни фирми представиха своите профили, продукция и въ... 

Българските фирми и тези от региона на Хасково ще имат широк хоризонт да развиват бизнес в Либия. Това
съобщи на работна среща в Хасковската търговско-промишлена палата (ХТПП) заместник-министърът на
външните работи на африканската държава д-р Насер Абдалкарим. По покана на председателя на ХТПП Янчо
Янев днес се проведе близнес-форум, на който местни фирми представиха своите профили, продукция и в... 

Диспропорцията между големите и малките общини в България трябва да бъде премахната, смята кметът на
Кюстендил Огнян Атанасов. Той коментира това по повод състояла се в Благоевград среща между кметовете на
Югозападните общини. Атанасов изтъкна, че се прави организация и предстои подписването на меморандум.
"Искаме държавата да ни влезе в положението и да обърне тенденцията от обезлюдяване към зас... 

Богатата програма на двудневното събитие и контактната борса създадоха възможност за диалог между бизнеса и
финансиращите институции На 8-ми и 9-ти октомври се проведе петото издание на Международна конференция
"Финансова подкрепа за малки и средни предприятия Sofia International Money Expo SIMExpo2024. Традиционни
организатори на събитието и тази година бяха ИАНМСП, БТПП и Съветът за инвестиции ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
13)

Заглавие: Либия търси наши фирми за възстановяване на опустошения от наводнение град Дерна
Дата: 10.10.2024 16:14
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Фирми от Хасково с широк хоризонт за бизнес в Либия
Дата: 10.10.2024 15:26
Медия: Perunik.COM

Заглавие: Фирми от Хасково с широк хоризонт за бизнес в Либия
Дата: 10.10.2024 15:26
Медия: Asenovgrad.NET

Заглавие: Без ново райониране малките общини в Югозапада ще се обезлюдят
Дата: 10.10.2024 12:28
Медия: Радио Благоевград

Заглавие: SIMExpo2024 представи разнообразни финансови и инвестиционни инструменти в подкрепа на МСП
Дата: 10.10.2024 12:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Държавата реже разходи, за да навакса 6,2 млрд. лв.
Дата: 11.10.2024 10:30
Медия: 168 часа

https://www.bta.bg/bg/news/economy/758877-libiya-tarsi-nashi-firmi-za-vazstanovyavane-na-opustosheniya-ot-navodnenie-grad-
https://www.perunik.com/news/596157/firmi-ot-haskovo-s-shirok-horizont-za-biznes-v-libiya
https://www.asenovgrad.net/news/596157/firmi-ot-haskovo-s-shirok-horizont-za-biznes-v-libiya
https://bnr.bg/blagoevgrad/post/102057610/bez-novo-raionirane-malkite-obshtini-v-ugozapada-shte-se-obezludat
https://www.bcci.bg/news/20528
https://www.168chasa.bg/article/19091077


Служебният финансов министър готви меню от мерки, за да стигне до 3% дефицит За втори път в последните две
години служебен финансов министър обявява публично стряскащи тенденции за парите на държавата. И това се
случва преди избор и преди да бъде изработен бюджетът за следващата година. Преди дни финансовият
министър Людмила Петкова обяви, че се очертава догодина да има дефицит от 18 млрд. лева, ... 

Рискът е бизнесите, които разчитат на евтин труд, да напуснат страната, а компаниите, носещи по-висока добавена
стойност и по-високи заплати, изобщо да не искат да стъпят тукТемата накратко Увеличението на доходите
изпреварва с много производителността на труда в България, а това слага край на модела с евтината работна
ръка. Страната се нуждае от алтернатива, но няма с какво да привлече по-разли... 

Спад на населението в трудоспособна възрастПоследните седмици активираха (отново) дискусията за начина на
определяне на минималната работна заплата, продължаващото поскъпване на работната сила и проблемите на
пазара на труда в най-общ план. Доколкото размерът на МРЗ вече механично следва средната работна заплата,
очаквано вниманието е насочено към ръста на възнагражденията. Към средата на годината... 

Върховенството на правото и политическата стабилност са най-важните фактори за навлизането на чужди
инвеститори. Това мнение изразиха пред Радио Стара Загора Алекс Нестор и Десислава Везенкова от
ръководството на Канадско-българската търговска камара в навечерието на седмите поред извънредни
парламентарни избори и липсата на редовно правителство у нас. Канадският пазар е отворен за хора с различн... 

Последователността, безкомпромисното качество и вкусът към иновации са ключовете към световния успех на 90-
годишната фирма 2024 г. е знакова в историята на "Идеал Стандарт – Видима" - две значими събития бележат
нейното възходящо развитие. Компанията празнува 90 години от създаването си. Годишнината съвпадна с
придобиването на групата Ideal Standard, в която българското подразделение има огромно з... 

Еврочленството, Шенген и ОИСР са трите членства, които България трябва да постигне, за да е базово наравно с
останалите страни в общността. Това каза пред БНР Васил Велев, председател на УС на Асоциацията на
индустриалния капитал. Това, което трудно може да се оцени, е пропуснатите ползи. Не се правят инвестиции в
място, до което трудно се стига. Южна България с две магистрали е много по-развита о... 

Заглавие: Заплатите растат, но моделът е счупен
Дата: 11.10.2024 06:24
Медия: Капитал

Заглавие: Пазарът на труд: Дисбалансите нямат лесно решение
Дата: 10.10.2024 16:03
Медия: Факти

Заглавие: Канадската камара у нас: Няма бъдеще за въглищата
Дата: 10.10.2024 15:49
Медия: Радио Стара загора

Заглавие: "Идеал Стандарт – Видима" от малката кооперация до компания, която е част от един от най-големите
производители на продукти за баня в Европа
Дата: 11.10.2024 10:38
Медия: 24 Часа

Заглавие: Бизнесът против ръста на МРЗ, иска замразяване на пенсиите и неутрален ДДС
Дата: 11.10.2024 10:06
Медия: Скандал

Заглавие: Заводът за лагери в Сопот се разраства с инвестиция за над 14 млн. лв.
Дата: 11.10.2024 10:03
Медия: Economy

https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/pazar-na-truda/2024/10/11/4686505_zaplatite_rastat_no_modelut_e_schupen/
https://fakti.bg/mnenia/918819-pazarat-na-trud-disbalansite-namat-lesno-reshenie
https://bnr.bg/starazagora/post/102057781/kanada
https://www.24chasa.bg/biznes/article/19087727
https://www.skandal.bg/news/17286267723610/biznesat-protiv-rasta-na-mrz-iska-zamrazyavane-na-pensiite-i-neutralen-dds
https://www.economy.bg/business/view/59811/Zavodyt-za-lageri-v-Sopot-se-razrastva-s-investiciya-za-nad-14-mln-lv


СКФ Бeрингс България получи сертификат за инвестиция клас AИзпълнителният директор на Българска агенция
за инвестиции (БАИ) Мила Ненова връчи сертификат клас А на "СКФ БЕРИНГС БЪЛГАРИЯ". Дружеството е с
шведски произход и произвежда метални изделия, сачмени лагери, ролкови лагери и други подобни механични
продукти. Полученият сертификат е за инвестиционен проект "Закупуване и монтиране на линия за... 

Шумен беше домакин на срещата с кметовете и представителите на общинските администрации от големите
общини на Североизтока. Целта бе да се формулират и представят на държавните институции и на Националното
сдружение на общините в Република България проблемите, с които местните власти се сблъскват.
Градоначалникът на Шумен проф. Христо Христов открои най-важните приоритети, които са си поставили п... 

Еврочленството, Шенген и ОИСР са трите членства, които България трябва да постигне, за да е базово наравно с
останалите страни в общността. Това каза пред БНР Васил Велев, председател на УС на Асоциацията на
индустриалния капитал. Това, което трудно може да се оцени, е пропуснатите ползи. Не се правят инвестиции в
място, до което трудно се стига. Южна България с две магистрали е много по-развита о... 

Банка ДСК и Samsung България напомнят на всички ученици и техните учители, които формират и регистрират
отборите, че все още могат да се включат в конкурса "Solve for Tomorrow" 2024, който цели да насърчи младите
хора да създават иновативни решения за по-добро бъдеще, прилагайки дизайн мислене и STEM умения. Тази
година конкурсът предлага нова категория – "Дигитално управление на финансите", която... 

През третото тримесечие на годината на Българска фондова борса са осъществени 13 957 сделки на стойност 190
млн. лв., съобщават от борсовия оператор През третото тримесечие на годината на Българска фондова борса са
осъществени 13 957 сделки на стойност 190 млн. лв., съобщават от борсовия оператор. Кои са най-активните
инвестиционни посредници на капиталовия пазар у нас през последните три месеца... 

Последователността, безкомпромисното качество и вкусът към иновации са ключовете към световния успех на 90-
годишната фирма 2024 г. е знакова в историята на "Идеал Стандарт – Видима" – две значими събития бележат
нейното възходящо развитие. Компанията празнува 90 години от създаването си. Годишнината съвпадна с
придобиването на групата Ideal Standard, в която българското подразделение има огромно з... 

20% минимален данък за французите, получаващи над 250 хил. евро годишно или за двойките, печелещи два пъти

Заглавие: Североизтокът търси помощ от държавата
Дата: 11.10.2024 09:51
Медия: Шмоко

Заглавие: БИЗНЕСЪТ "ПРОТИВ" РЪСТА НА МРЗ, ИСКА ЗАМРАЗЯВАНЕ НА ПЕНСИИТЕ И НЕУТРАЛЕН ДДС
Дата: 11.10.2024 08:51
Медия: Агенция Сливен

Заглавие: Банка ДСК и Samsung България канят младите таланти да предложат иновации в "Solve for
Tomorrow" 2024!
Дата: 11.10.2024 10:37
Медия: Woman.bg

Заглавие: Десет инвестиционни посредника са формирали над половината оборот на БФБ
Дата: 11.10.2024 10:55
Медия: Econ

Заглавие: "Идеал Стандарт – Видима" от малката кооперация до компания, която е част от един от най-големите
производители на продукти за баня в Европа
Дата: 11.10.2024 11:15
Медия: Нова Добруджанска Трибуна

Заглавие: 20% минимален данък на лицата с годишен доход над 250 хил. евро предлага Барние
Дата: 11.10.2024 11:00
Медия: Банкеръ

https://shmoko.bg/%D1%81%D0%B5%D0%B2%D0%B5%D1%80%D0%BE%D0%B8%D0%B7%D1%82%D0%BE%D0%BA%D1%8A%D1%82-%D1%82%D1%8A%D1%80%D1%81%D0%B8-%D0%BF%D0%BE%D0%BC%D0%BE%D1%89-%D0%BE%D1%82-%D0%B4%D1%8A%D1%80%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B0/
https://agencia-sliven.com/index.php?id=446779
https://woman.bg/article/2024101107322199696
https://econ.bg/%D0%A4%D0%B0%D0%BA%D1%82%D0%B8/%D0%94%D0%B5%D1%81%D0%B5%D1%82-%D0%B8%D0%BD%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%86%D0%B8%D0%BE%D0%BD%D0%BD%D0%B8-%D0%BF%D0%BE%D1%81%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D0%B0-%D1%81%D0%B0-%D1%84%D0%BE%D1%80%D0%BC%D0%B8%D1%80%D0%B0%D0%BB%D0%B8-%D0%BD%D0%B0%D0%B4-%D0%BF%D0%BE%D0%BB%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BE%D0%B1%D0%BE%D1%80%D0%BE%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%91%D0%A4%D0%91_l.a_i.809125_at.18.html
https://ndt1.eu/%D0%B8%D0%B4%D0%B5%D0%B0%D0%BB-%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%B4%D0%B0%D1%80%D1%82-%D0%B2%D0%B8%D0%B4%D0%B8%D0%BC%D0%B0-%D0%BE%D1%82-%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0/
https://banker.bg/2024/10/11/20-minimalen-danak-predlaga-barnie/


по-голяма от тази сума, предлага френският премиер Мишел Барние в бюджет 2025-а, публикуван в късните
вечерни часове на 10 октомври. Целта на мярката е да компенсира ефекта от данъчните отстъпки, от които биха
могли да се възползват тези лица. Министерството на финансите обяви, че тази данъчн... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Много експерти като юристи, счетоводители, икономисти предпочитат администрацията, където работното време е
фиксирано, а отговорностите са по-малкоТемата накратко Средната заплата в публичния сектор в България
традиционно е по-висока от тази в частния. Разходите за персонал в бюджета растат с над 22% за 3 години и това
в един момент може да се окаже проблем. Влиянието на държавата върху пазара ... 

Една четвърт от българите смятат 3000 лева за оптимална месечна заплата, а 38% от хората посочват 4000
хиляди като доход, който ги удовлетворява.Данните са от проучване на платфорамата Work Talent, която среща
търсещи и предлагащи работа.Как тези данни кореспондират с реалните заплати на трудовия пазар и
информацията от НСИ?"От тази извадка не се вижда демографията на тези, които са посочили отгов... 

Да се разкриват професионални паралелки още когато се планират инвестиции в района, иска бизнесът 1/3 от
работодателите в промишления сектор не могат да намерят квалифицирани кадри. А на национално ниво
проблем с наемането на образована работна ръка изпитват 22% от фирмите. Това сочи последното проучване на
Световната банка за България. То бе представено в доклад на Съвета за икономически анализи ... 

Работодателите смятат, че трябва да бъде между 670 и 800 леваНационалният съвет за тристранно
сътрудничество ще обсъди проект на правителствено постановление за определяне на минималната работна
заплата за страната от 1 януари 2025-а година.Документът предвижда размерът й да е 1077 лева вместо
досегашните 933 лева или увеличение със 144 лева. Според разпоредбите на Кодекса на труда минималната
зап... 

Предвижда се увеличение на минималната работна заплатаДнес, 11 октомври, от 11:00 ч. ще се проведе
заседание на Националния съвет за тристранно сътрудничество, на което ще бъде обсъден проектът на
Постановление на Министерския съвет за определяне размера на минималната работна заплата за страната от 1
януари 2025 г. Проектът е внесен от министъра на труда и социалната политика и предвижда увеличе... 

Заглавие: Пречи ли държавата на пазара на труда
Дата: 11.10.2024 06:30
Медия: Капитал

Заглавие: Очаквания и реалност: Колко е мечтаната заплата у нас и колко получаваме всъщност
Дата: 11.10.2024 10:09
Медия: BulNews.bg

Заглавие: 1/3 от работодателите в промишлеността не могат да намерят квалифицирани кадри (Обзор)
Дата: 10.10.2024 23:00
Медия: 24 Часа

Заглавие: Обсъждат нова минимална заплата
Дата: 11.10.2024 08:36
Медия: Pariteni

Заглавие: Днес НСТС обсъжда новия размер на минималната заплата от 2025 г.
Дата: 11.10.2024 09:55
Медия: Добрич Онлайн

Заглавие: Синдикати и работодатели охладиха мераците за 4000 лева средна заплата
Дата: 11.10.2024 09:23
Медия: Petel.bg

https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/pazar-na-truda/2024/10/11/4686404_prechi_li_durjavata_na_pazara_na_truda/
https://www.bulnews.bg/article/473126
https://www.24chasa.bg/biznes/article/19088953
https://www.pariteni.bg/novini/pari/obsyzhdat-nova-minimalna-zaplata-250860
https://www.dobrichonline.com/novini/84088/dnes-nsts-obszhda-noviya-razmer-na-minimalnata-zaplata-ot-2025-g
https://petel.bg/Sindikati-i-rabotodateli-ohladiha-meratsite-za-4000-leva-sredna-zaplata__547932


кадри bTV редактор Веселин Златков Една четвърт от българите смятат 3000 лева за удовлетворителна заплата, а
38% заявяват, че 4000 е оптималния размер на средното възнаграждение в страната. Това показва изследване,
което обаче няма представителен характер. По bTV президента на КТ "Подкрепа" Димитър Манолов и Мария
Минчева от Българската стопанска камара коментираха тези данни. "И аз искам да са та... 

Чувствам се излъган. Защото в случая не става дума за това, че някои институции са нарушили закона. Въпросът е
много по-тежък. Въпросът е, че при положение, че това се случва се хвърля петно върху абсолютно всички, заяви в
"Денят започва" служебният министър на културата Найден Тодоров. По отношение на схемата за източване на
театрите министър Найден Тодоров уточни, че са открити допълнителни неща... 

Възможността за контакт с различни хора и обратната връзка от тях са много важни, коментираха Емил
Шекерджийски и Костадин Михайлов по време на Founders FodayРаботата и развиването на бизнес в офис за
съвместна работа, където съоръженията и услугите са споделени, или т. нар. коуъркинг пространство, има
предимства пред това да го правиш в дома си или в стандартен офис. Това е изводът от менторска с... 

Компанията ще използва технологията за модериране на съдържаниеСоциалната мрежа TikTok съкращава
стотици служители от глобалната си работна сила, включително голям брой кадри в Малайзия, съобщи
компанията, цитирана от Ройтерс. Това се случва, докато тя измества фокуса към по-голямо използване на
изкуствен интелект (AI) за модериране на съдържание. Двама източници, запознати с въпроса, по-рано коме... 

Националният съвет за тристранно сътрудничество ще обсъди проект на правителствено постановление за
определяне на минималната работна заплата за страната от 1 януари 2025-а година. Документът предвижда
размерът й да е 1077 лева вместо досегашните 933 лева или увеличение със 144 лева. Според разпоредбите на
Кодекса на труда минималната заплата се определя по специален механизъм и е 50% от средната ... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Пълноправното членство на България в Шенген зависи от това дали Австрия ще успее да състави правителство и
какво ще бъде то. Това заяви пред БНР Юлияна Николова от Портал "Европа" и Фондация "Център за
модернизиране на политики". "Във вчерашния съвет по правосъдие и вътрешни работи точката за разширяването
на Шенген беше включена в т.нар. незаконодателни въпроси, т.е. само обсъждане и дебат по нап... 

Заглавие: Найден Тодоров: Двама души от Министерство на културата са замесени в схемата за източване на
средства
Дата: 11.10.2024 10:50
Медия: Би Нюз

Заглавие: Плюсовете да работиш в споделено офис пространство
Дата: 11.10.2024 10:28
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: TikTok съкращава стотици служители от глобалната си работна сила заради AI
Дата: 11.10.2024 10:07
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: По-ниска или по-висока ще е новата минимална заплата?
Дата: 11.10.2024 11:08
Медия: TVN-Bulgaria

Заглавие: Юлияна Николова: България в сухопътен Шенген зависи от това дали Австрия ще успее да състави
правителство и какво ще бъде то
Дата: 11.10.2024 10:37
Медия: Новини.бг

Заглавие: 1-вата Евразийска икономическа конференция на Американските търговски камари ще се проведе на
24-25.10.2024 г., в гр. Истанбул
Дата: 10.10.2024 17:33
Медия: My PR

https://bnews.bg/najden-todorov-dvama-dushi-ot-ministerstvo-na-kulturata-sa-zameseni-v-shemata-za-iztochvane-na-sredstva/
https://www.investor.bg/a/570-startapi/402299-plyusovete-da-rabotish-v-spodeleno-ofis-prostranstvo
https://www.investor.bg/a/454-sotsialni-mrezhi/402305-tiktok-sakrashtava-stotitsi-sluzhiteli-ot-globalnata-si-rabotna-sila-zaradi-ai
https://tvn.bg/po-niska-ili-po-visoka-shte-e-novata-minimalna-zaplata/
https://novini.bg/sviat/eu/870994
https://www.mypr.bg/news/business/1-vata-Evraziyska-ikonomicheska-konferentsiya-na-Amerikanskite-targovski-kamari-shte-se-provede-na-24-25102024-g-v-gr-Istanbul-43174/


Американските търговски камари в Турция, Гърция и България организират 1-вата Евразийска икономическа
конференция, организирана на 24 - 25.10.2024 г. Истанбул ще посрещне държавни, бизнес и наднационални
представители, за да се надградят съществуващите бизнес и търговски контакти и да се създадат нови ползи за
страните от региона и техните граждани. София, Истанбул, Атина, 3 октомври 2024 г. - Пър... 

[email protected]Сега обсъждаме нещо като вътрешен документ, който не е добре финансов министър да споделя
публично, особено служебен, на финансите и в предизборна кампания, казва старши изследователят в Института
за пазарна икономика Още акценти: Дефицитът е проблем и така, както е разписан до 2026 година. Да, под 3% е,
но без стъпки за консолидация. Вината за това е споделена между парламент, р... 

Автор: Стефан Антонов за "Гласове" Едно от нещата, които най-много мразя в работата си като журналист, е да
гледам предизборни дебати. Особено български. Не знам нарочно ли водещите толерират лъжите на някои
участници (да, само на някои), за да става сеир, или просто нямат подготовката да ги изобличат на момента. Точно
това ме подразни и вчера, когато Асен Василев опитваше да ни обясни, че нямало ... 

Български пощи свалиха цените на паричните преводи в страната от 10 октомври. Обикновените преводи вече са
по-евтини с до 8%, а експресните - с до 14%. Пари могат да се изпращат и получават във всички пощенски станции
у нас Български пощи свалиха цените на паричните преводи в страната от 10 октомври. Обикновените преводи
вече са по-евтини с до 8%, а експресните - с до 14%. Пари могат да се изпраща... 

11102024 Всяко седмо работно място в Германия е свързано с автомобилната индустрия. Така, че значението на
автомобилната индустрия за икономиката на държавата е безспорно. Затова в кризата са необходими действия,
вместо обвинения.Макар и данните да не са стопроцентово потвърдени, всяко седмо работно място в Германия
зависи от автомобилната индустрия. Дали е всяко седмо или всяко осмо, няма значени... 

Между 2019 и 2024 г. са изхарчени 4 млрд. лв. за текущо поддържане на пътищата, но парите са концентрирани в
шепа фирми и региониТемата накратко АПИ е изплатила 4 млрд. лв. по договорите за пътно поддържане от 2019
г. до 2024 г. Областите с най-много лоши пътища са получили най-малко пари Възлагането на договорите се
извършва на все едни и същи компании, като чрез тези поръчки се заобикалят зако... 

Заглавие: Петър Ганев: Финансовият министър не трябва да бъде сътрудник, който пише числа и пресмята
какво ще се хареса на депутатите
Дата: 11.10.2024 09:37
Медия: 24 Часа

Заглавие: Лъжите на АВ за бюджета са скандални. Забравяме за еврозоната
Дата: 11.10.2024 09:30
Медия: Буднаера

Заглавие: Български пощи свалиха цените на паричните преводи
Дата: 11.10.2024 11:00
Медия: Econ

Заглавие: Кризата в германската автомобилна индустрия се превръща в шанс
Дата: 11.10.2024 08:31
Медия: AUTO BUILD България

Заглавие: Приказка за лоши пътища и много пари
Дата: 11.10.2024 10:22
Медия: Капитал

Заглавие: Израел действа по старозаветния модел
Дата: 11.10.2024 10:20
Медия: Свободно слово

https://www.24chasa.bg/mneniya/article/19089045
http://www.budnaera.com/202404f/24044275.html
https://econ.bg/%D0%94%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%BA%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B8/%D0%91%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%BA%D0%B8-%D0%BF%D0%BE%D1%89%D0%B8-%D1%81%D0%B2%D0%B0%D0%BB%D0%B8%D1%85%D0%B0-%D1%86%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%87%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B2%D0%BE%D0%B4%D0%B8_l.a_i.809126_at.11.html
https://autobild.bg/%D0%BA%D1%80%D0%B8%D0%B7%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B2-%D0%B3%D0%B5%D1%80%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B0%D0%B2%D1%82%D0%BE%D0%BC%D0%BE%D0%B1%D0%B8%D0%BB%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%BD/
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/infrastructure/2024/10/11/4686540_prikazka_za_loshi_putishta_i_mnogo_pari/
https://svobodnoslovo.eu/komentar/izrael-deystva-po-starozavetniya-model/144416


Със Седемте си агресии Израел няма ясни цели освен оцеляването си, няма ги и лично Нетаняху Дръпне ли се
Вашингтон от Близкия Изток, оцеляването на Израел става само теоретично Израел има право да се защитава -
това е дежурната от десетилетия американска мантра за оправдание на военните и разузнавателни операции на
еврейската държава в други страни. И да напада е винаги оправдана. Най-често съседн... 

За по малко от година и половина Сарафов стабилизира институцията, внесе спокойствие сред колегите си,
създаде чувството за сигурност и респект."САЩ цени високо партньорството с Прокуратурата на България и
службите за сигурност". Тези думи на посланика на САЩ Н.Пр. Кенет Мертен, изречени на 26 юни 2024, когато за
първи път прекрачи прага на Съдебната палата, за да отиде на крака при българския гл... 

Заглавие: Сарафов - прокурорът, който иска да реформира българското следствие по модела на ФБР
Дата: 10.10.2024 22:36
Медия: Епицентър

https://epicenter.bg/article/Sarafov---prokurorat--koyto-iska-da-reformira-balgarskoto-sledstvie-po-modela-na-FBR/363514/11/0
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